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Kwalitatief Jeugdzorg inkopen 

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 23 november 2020 

Constaterende dat: 
• De gemeente Zwolle jaarlijks voor ongeveer €35 miljoen aan Jeugdzorg inkoopt via het RSJ 

IJsselland, 
• Het RSJ IJsselland op het punt staat de procedure te starten om aanbieders van Jeugdzorg 

opnieuw voor de periode van een aantal jaren te contracteren, 
• In het regionaal Bestuurlijk Overleg Jeugd op korte termijn definitieve besluitvorming zal 

plaatsvinden over de doorontwikkeling van het inkoopmodel, 
• Voorafgaand aan deze besluitvorming het college zal worden geraadpleegd, maar geen 

mening- of besluitvorming in de raad zal plaatsvinden. De raad achteraf zal worden 
geïnformeerd over het genomen besluit,

Van mening dat: 
• Het belangrijk is dat het RSJ de inkoop opnieuw vorm gaat geven, om daarmee ook vorm 

te geven aan de doelstellingen uit de Hervormingsagenda Sociaal Domein 
• Bij aanbieders die in financiële moeilijkheden zijn vaak ook de kwaliteit van de zorg onder 

druk staat, 
• Tijdens de informatieronde “Evaluatie Pro Juventus” van maandag 9 november 2020 door 

de raad goede suggesties zijn gedaan voor beter borgen van kwaliteit bij de aanbieders, 
• Het onwenselijk is dat aanbieders die in opspraak zijn of zijn geweest vanwege het 

aanbieden van kwalitatief matige of slechte zorg toch worden gecontracteerd, 

Roept het college op: 
• In de doorontwikkeling van het inkoopmodel (ten opzichte van het huidig model) extra 

aandacht te besteden aan de wijze waarop bij de inkoop wordt gestuurd op kwaliteit van 
zorg, zorgaanbieders en de bedrijfsvoering van deze organisaties, 

• In deze doorontwikkeling ook aandacht te hebben voor behoud van deze kwaliteit, ook in 
tijden dat het onverhoopt (financieel) minder gaat met de aanbieder,

En gaat over tot de orde van de dag, 
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